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Zápis z jednání kulturní komise dne 5. 6. 2019 

 
Přítomni: T. Novotný, H. Farghali, I. Fučíková, L. Hejduk,  Š. Urbanovská, V. Balík, 

Omluveni: R. Bár, Z. Suchánková, R. Šimek, K. Gotthardová 

Zapisovatelka: V. Dědičová 

 

Program: 

1. Granty II. pololetí 2019 

2. Informační blok 

 

 

1. Granty II. pololetí 2019 

 

Kulturní komise vyčlenila na granty II. pololetí 2019 celkem 333.000 Kč.  

Komise hlasovala o jednotlivých návrzích dle tabulky níže a z rezervy revokovala původní návrhy u 

žádostí: Kvítko – V neděli za pohádkou, Rožálek – Týden řemesel, RMPŽ – Podzim pro děti a 

rodiče, Okrašlovací spolek – FESTERO, L. Krupková Křesadlová – Výlet za uměním do Drážďan a 

J. Žirovnický – MOJE ROZTOKY fotografická výstava. Během hlasování bylo přítomno 6 členů 

komise, kteří si byli vědomi svého případného střetu zájmů. 

 

Schváleno 2018/19 Žádost 2019 Návrh KuKo Pro Proti Zdržel

1 ZŠ Roztoky - Řemeslo má zlaté dno nežádali 12000 7000 6

2 13000 16000 16000 6

3 Rožálek - Týden řemesel 6000 6000 2500 6

4 Rožálek - Svatomartinská cesta nežádali 4000 4000 6

5 Rožálek - Cesta za pokladem 2500 2500 2500 6

6 3000 3000 3000 6

7 V. Pavlík - Jen pár slok Jaroslava Seiferta nežádal 5300 4000 6

8 nežádal 6100 5000 6

9 V. Pavlík - Matka v české poezii 5000 5300 5000 6

10 V. Pavlík - Navštívení krásy nežádal 11200 10000 6

11 38000 24700 20000 6

12 nežádali 23000 20000 6

13 35000 107000 42000 4 2

14 23000 25000 23000 6

15 nežádali 64000 27000 6

16 12000 20000 12000 6

17 13000 17000 13000 6

18 Roztoč - Vánoční trhy dětských prací 5000 7500 7000 6

19 nežádali 9000 6000 6

20 L. Krupková Křesadlová - Výlet za uměním do Drážďan nežádala 23825 8000 6

21 7000 9000 9000 6

22 19000 39000 19000 6

23 ZUŠ Roztoky - Roztocký podzim 6000 10000 8000 6

24 J. Žirovnický - MOJE ROZTOKY fotogr. výstava nežádal 44000 29000 6

25 Komunitní škola - Komunitní setkávání nežádali 19500 18000 6

26 Jestřábník - Zajištění péče o Potocký ostroh 13000 23000 13000 6

536925 333000

I. Pazour - Svátky hudby s FKO a Janem Machem

Celkem

Roztoč - Svátek světel v sametu

Roztoč - Živé jesličky

Roztoč - Adventní koncert

L. Krupková Křesadlová - Výtvarná keramická dílna

A. Laube - DESIGN LOCK

ROSA - Česká mše vánoční

Okrašlovací spolek - FESTERO

SPCCH - Aktivity v klubu seniorů

Rožálek - Podzimní slavnost

Žadatel a název akce

Kvítko - V neděli za pohádkou

V. Pavlík - Země lidí

RMPŽ - Podzim pro děti a rodiče
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Pan Farghali a paní Urbanovská navrhli, aby fotografická výstava J. Žirovnického MOJE 

ROZTOKY byla ze strany města více podpořena, protože tak bude možné pořídit kvalitnější 

rámování fotografií, jejich zabezpečení a výstava by tak mohla být pojata jako trvalá s tím, že 

fotografie bude možné časem měnit. 

Dále pan Farghali navrhl, že připravený materiál na výstavbu Opičí dráhy, která nakonec nebyla 

realizována a do současné doby je uskladněn v TS Roztoky, dává k dispozici Komunitní škole 

k realizaci záměru Komunitní setkávání – stavba přístřešku.  

Kulturní komise se shodla na návrhu pozvat na příští jednání komise paní Adélu Laube za DESIGN 

LOCK a paní Ladu Krupkovou Křesadlovou za Atelier JoE, aby své městem podpořené projekty 

blíže představily. 

 

 

2. Informační blok 

Členové komise byli informováni o průběhu prací v roztocké serpentině, dále o opravě lávky u 

nádraží a plánované rekonstrukce Nádražní ulice. 

Předseda komise prověří, zda bylo již odvezeno TOI WC u průvodcovské věžičky, které již není 

využíváno. 

Pan Farghali vznesl dotaz na to, zda město počítá s nějakými městskými oslavami třicátého výročí 

sametové revoluce. Místostarosta konstatoval, že jistá je jen standardní produkce hudební skupiny, 

další akce jsou ve stádiu úvah a nejsou jisté. Pan Farghali navrhl, aby město přistoupilo alespoň k 

zastřešovací komunikaci na všech podpořených kulturních akcích minimálně formou banneru.  

Členové komise návrh kvitovali. Pan Farghali dodá do středy, do jednání rady, komunikační plán, 

jak se město může k 30letému výročí přistoupit. Místostarosta předloží tento plán středečnímu 

jednání městské rady a vyrozumí výsledku pana Fargaliho. Město poté nechá banner vyrobit. 

 

 

 

 

 
 

Zapsala V. Dědičová 

Souhlasí: T. Novotný 

Ověřil: V. Balík 

 


